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1. sz. Általános Iskola

Bátor Antal

Lukáts András

Patonai József

zentrrvor ":vi

települési önkormányzati képviselő 
(Várpalota, Resán M. u. 6. sz. alat- 
ti lakos)

települési önkormányzati képviselő 
(Várpalota, Batsányi J. u. 1. sz. 
alatti lakos)

települési önkormányzati képviselő 
(Várpalota, Szabolcska u. 99. sz. 
alatti lakos)

a Városi Televízió igazgatója 
(:000 Székesfehérvár, Kovács Sándor 
i.!. 1 2 . s z . alatti lakos)

Gyermek és Ifjúsági Ház és Speci
ális Szakiskola igazgatója 
Várpalota, Fáy A. u. 5. sz. alatti
L a rí C S }

Zrínyi Ilona Általános Iskola:

Jolsvai Artúr települési önkormányzati képviselő 
(Várpalota, Kastélydomb u. 8. sz. 
alatti lakos)

Márhoffer György települési önkormányzati képviselő
(Várpa lota, Vörösmarty u. 99. sz. 
alatti lakos)

Jánosiné Izső 
Ildikó

Szűr Gézáné

Unferdorben 
Anikó

a Polgármesteri Hivatal 
köztisztviselője
(Ősi, Ságvári Endre u. 41. sz. alat
ti lakos)

a Mártírok úti Napköziotthonos Óvo
da vezetője
(Várpalota, Felsőinkám u. 17. sz. 
alatti lakos)

a Polgármesteri Hivatal irodaveze
tője
(Várpalota, Mátyás k. u. 28. sz. 
sz. alatti lakos
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3. sz. Általános Iskola:

Miskolcziné Újhelyi 
Etelka

Szabó József

Tóth István

üzemmérnök
(Várpalota, Berhidai út 54. sz. 
alatti lakos)

a Pétfürdói Városrészi Önkor
mányzat tagja
(Várpalota, Berhidai út 70. sz. 
alatti lakos)

települési önkormányzati kép
viselő
(Várpalota, Liszt F. u. 32. sz. 
alatti lakos)

a Polgármesteri Hivatal köz
tisztviselője
(Várpalota, Bánya u. 3. sz. 
alatti lakos)

5 < sre. A11.* 1 ános Is!■;óla

Hcrmann György

Papp Gyula

Pintérné dr. Érdé' 
lyi Mária

a Bakonyi Erőmű Rt. bányászati 
szakértőj e
(Várpalota, Gárdonyi G. u. 17. 
sz. alatti lakos)

települési önkormányzati képv. 
(Várpalota, Vásárhelyi A. u. 
34. sz. alatti lakos)

a Nevelési Tanácsadó vezetője 
(Várpalota, Május 1. u. 26. sz 
alatti lakos)

6. sz. Általános Iskola:

Dr. Buzási István

Csővári János

Szabó Béla

települési önkormányzati képv. 
(Várpalota, Rákóczi u. 14. sz. 
alatti lakos)

települési önkormányzati képv. 
(Várpalota, Kisköz u. 1. sz. 
alatti lakos)

sportköri elnök
(Várpalota, Bartók B. u. 12. sz 
alatti lakos)
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Bán Aladár Általános Iskola

Dancsó János a Tronix Rt igazgatója
(Várpalota, Kastélydomb u. 12. 
sz. alatti lakos)

Korbei Károlyné az ÁB Aegon Biztosító igazg.
(Várpalota, Gárdonyi G. u.
41. sz. alatti lakos)

Vámosi Tibor települési önkormányzati képv.
(Várpalota, Bezerédi u. 16. sz 
alatti lakos)

Általános Iskola

'.c n c ”.ir:ann 3ózse2 települési önkormányzati képv
(Várpalota, Budai N. A. u. 13 
3 z . a ]. a 11 i 1 a k o s

c :r. o r y i J . J. á s z 1 c n é ^ P o 13 á r m c s t a r i H iv r t a 1 i r o -
davezetője
(Várpalota, Petőfi u. 18. sz. 
alatti lakos)

Varga Lászlóné a Polgármesteri Hivatal köz-
tisztviselő j e
(Várpalota, Vasvári Pál u. 4. 
sz. alatti lakos)

Gyermek és Ifjúsági Ház és Speciális Szakiskola:

Pintérné dr. Erdélyi a Nevelési Tanácsadó vezetője 
Mária (Várpalota, Május 1. u. 26. sz

alatti lakos)

Somogyi J . Lászlóné A Polgármesteri Hivatal iro
davezető j e
(Várpalota, Petőfi u. 18. sz. 
alatti lakos)

A Képviselő-testület felhívja a Polgármestert, hogy 
a megbízott képviselők számára a kiadandó megbízó le
velet az előkészítő bizottságok elnökeinek küldje 
meg.

Határidő: azonnal

Felelős : Leszkovszki Tibor polgármester
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4/13. A Pétfürdoi Városrész Önkormányzó Testületének kül
ső taggal való bővítése

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Dr. Szilágyi Tibor önkormányzati képviselő felkérte Kele
menné dr. Pál Máriát, hogy vegyen részt a Pétfürdoi Rész
önkormányzat munkájában. Kelemenné dr. Pál Máriától meg
érkezett a nyilatkozat, hogy a részönkormányzat munkájá
ban való részvételt elvállalja.
Aki egyetért azzal, hogy Kelemenné dr. Pál Mária a Pét* 
fürdői Részönkormányzat tagja legyen, az kérem sza
vazzon.

A képviselő-testület 20 igen szavazat, 1 tartózkodás mel
lett a következő határozatot hozta:

z. képviselő-testületi határozat

.ros önkormányzati Képviselő-testülete 
KELEIíENNÉ DR. PÁL MÁRIA Várpalota, Babits M. u. 
szám alatti lakost Pétfürdő Városrész önkormányzó 
Testülete tagjának megválasztotta.

Határidő: a határozat megküldésére: 1994. március 15.

Felelős : Leszkovszki Tibor polgármester

B E J E L E N T E S E K :

Veiszthaupt Sándor a Szövetség Pétfürdő Önkormányzatáért 
Szövetség elnökének beadványa a 400 fős szálló előtti te
rület beépítése ellen

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Kaptam egy 129 aláírással érkezett beadványt Veiszhaupt 
Sándor, a Szövetég Pétfürdő Önkormányzatáért elnökétől a 
400 fős szálló előtti tér beépítése ellen.
Több határozatunk született már az elmúlt években a te
rület beépítése mellett közvéleménykutatás alapján. Ez
zel kapcsolatban a munka folyik, a terület megosztása 
megtörtént a területre jelentkezők között.
A kérdés az, hogy a testület a 129 aláírás kapcsán fenn
tartja-e az eddig hozott határozatait és megy tovább a 
folyamat, vagy pedig leállítunk mindent.
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M i s k o l c z i  Ferenc:

129 aláírás érkezett a 400 fős szállő előtti terület beé
pítése ellen, ezt felfoghatjuk úgy is, mint olyan lakos
sági véleményt, amely megerősíti azt, hogy ezt a terüle
tet be kell építeni. Pétnek 5.800 fő lakosa van és ha 
ebből 129-en tiltakoznak, akkor ezt úgy is fel lehet fog
ni, hogy a döntő többség mellette van. Kérem a T. Képvi
selő-testületet, hogy az eredeti határozatát erősítse meg

P a t o n a i József:

Veíszhaupt Sándortól kérdezném, hogy miért ellenzik a be
építést?

... i .? ?: n ~ u p t 5andor:

-400 fór szálló előtti terület beépítése ellen tiltako
zóknak egyik élharcosa voltam, én szerveztem az aláírás- 
gyűjtést, mert ez a terület ugyan közterület néven fut, 
de olyan közterület, amely valójában köztér, amelynek 
funkciója kell hogy legyen egy város életében. A környe
zete, az egész lakótelep úgy van kialakítva, hogy ez egy 
olyan tér legyen, amely Pétfürdő lakóinak és az odaérke
zőknek szép látványt, felüdülést nyújtson, Elfogadhatat- 
lannan tartom, hogy ebben az építkezésmániás világban egy 
ilyen viszonylag esztétikusán kialakított teret akármi
lyen oda nem illő építménnyel elcsúfítsunk. Ha beépítjük 
ezt a területet, akkor nem lehet egy szép, esztétikus vá
rosképet kialakítani, ezért ott egy szép parkot, esetleg 
szökőkúttal, vagy akár egy fenyőerdőt kellene kialakítani, 
Közrejátszott a beépítés elleni tiltakozásban az a dolog 
is, hogy a Nitrogénművek Rt. meghirdette a 400 fős szál
ló alatti helyiségeket üzletek kialakítása céljából ela
dásra.
Az a dolog, hogy a pétfürdői lakosok közül 129 aláírást 
gyűjtöttem, ez tényleg nem sok, de ahhoz képest, hogy ez 
egyáltalán nem volt propagálva, azért ez jelentősnek tű
nik .

D o m o k o s  István:

Meglepődve vettem tudomásul ezt az aláírásgyűjtést, mert 
Sanyi bácsi éppen te voltál, aki 1990-91-ben azt mondtad, 
hogy Pét olyan rosszul ellátott üzletekkel, hogy még egy 
"tűért" is be kell utazni Várpalotára. Ezért nagyon cso
dálkozom, hogy amikor próbálunk üzleteket kialakítani, 
akkor aláírásokat gyűjtesz ellene.
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V e i s z h a u p t  Sándor:

Nekem nem az üzletekkel kapcsolatban van kifogásom, hanem 
az ilyen térbeépítés ellen.

M i s k o l c z i  Ferenc:

Ez a tér, ahogy Veiszhaupt Sándor képviselőtársam nevez
te, ez jelenleg se nem szép, se nem esztétikus. Ez egy 
kb. 600 négyszögöl csupasz terület, ahol csak fű van, ami 
nyáron teljesen kiszárad, a közepén pedig egy kitaposott 
ösvény. Abban tökéletesen egyetértek Veiszhaupt űrral, 
hogy ott egy esztétikusán kialakított térre van szükség, 
és ennek éppen ez a módja, amit terveztünk, hogy nem az 
önkormányzat pénzére várunk, hanem a vállalkozók pénzén 
iur.unk e~y esztétikusán kialakítom térhez, ahol az üz
letsor Cs park együtt v<: lósulna így mer;.

\ . . v 1 P é térne:
A vállalkozók részéről igenis nagy igény van Pétfürdőn 
olyan területkialakításra, ahol a tevékenységüket foly
tatni tudják. Én is azt mondom, hogy ez már egy százszor 
körbejárt dolog és nem hiszem, hogyha elkészül, azzal 
Pétfürdő ellen tennénk.
A 400 fős szállón kialakítandó üzletekkel kapcsolatban sze
retném elmondani, hogy ez még nagyon gyerekcipőben jár, 
még az sem biztos, hogy egyáltalán lesz belőle valami. 
Ezt a területet viszont a vállalkozók pénzén rendbe tud
juk tenni, ami szép színfoltja lenne Pétfürdőnek.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Szavazásra teszem fel. Aki egyetért azzal, hogy az aláí
rásoknak megfelelően az összes 400 fős szálló előtti tér
re vonatkozó valamennyi határozatunkat visszavonjuk és az 
üzletépítés folyamatát leállítsuk, az kérem szavazzon.

A képviselő-testület 21 igen szavazat, 1 nem szavazat mel
lett a következő határozatot hozta:

..67./1994. (11.25.) sz. képviselő-testületi határozat:
Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete a 
280/1993. (XII.7.) számú határozatában megállapítot
takat fenntartja.
Egyidejűleg Veiszhaupt Sándor "Szövetség Pétfürdő Ön- 
kormányzatáért" elnöke és a kezdeményezést aláírók 
indítványát - hogy a pétfürdői 400 fős szálló előtti 
terület beépítése ne történjen meg - elvetette.
Határidő: a hat. megküldésére: 1994. március 20.
Felelős : Leszkovszki Tibor polgármester
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L e s z k o v s z k i  Tibor:

Tisztelt Képviselőtársaim a Pénzügyi Iroda dolgozói a 
költségvetésről szóló rendelettervezetben átdolgozták a 
módosító indítványokat, amelyeket ismertetnék, 
(jegyzőkönyvhöz mellékelve)
Kérem, aki a módosítások után a rendelet-tervezetet elfo
gadja kérem szavazzon.

A képviselő-testület 18 igen, 2 nem szavazat, 1 tartózko
dás mellett a következő rendeletet alkotta:

VÁRPALOTA VÁROS ÖNKORMÁNYZATI KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
5/1994. ( ) számú r e n d e l e t e

VÁRPALOTA VÁROS ÖNKORMÁNYZATÁNAK 
1994. évi költségvetéséről

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.)

.-.o tc.l Alt, körnvcze tszennyezáse

Valamennyi képviselő-társam megkapta a feljegyzést, de 
úgy gondolom hogy ez az ügy nagyobb nyilvánosságot érde
mel, ezért engedjék meg, togy röviden összefoglaljam a 
feljegyzésben leírtakat.
Az előzményekről annyit mondanék, hogy az előző testüle
ti ülésen Sajtos János képviselőtársunk jelezte, hogy az 
inotai volt lőszerraktárban elhelyezett galvániszap körül 
mintha mozgások lennének, lehet hogy továbbra is szállí
tanak oda szennyezőanyagokat. A műit testületi ülésen 
született egy olyan határozat, hogy a Környezetvédelmi 
Bizottság vizsgálja meg és fogalmazzon meg valami javas
latot ezzel kapcsolatban. Két alkalommal a hivatal dolgo
zójával kint jártunk a helyszínen és megállapítottuk, 
hogy az ott lévő hordók, illetve konténerek száma nem 
gyarapodott, de nem is csökkent.

Február 12-én voltunk a Székesfehérvári Környezetvédelmi 
Felügyelőségen és azt tapasztaltuk, hogy most már tényleg 
pontot szeretnének tenni ennek a dolognak a végére.

A III. számú lőtéren való környezetszennyezés megszünte
tését központi pénzekből szeretnék megoldani, és amennyi
ben szennyeződés történt, a szennyezett talajt, anyago
kat az aszódi telephelyre szállítanák.

A bántai telephelyen lévő klór-pikrin hordókkal kapcso
latban a Környezetvédelmi Felügyelőség azt állapította 
meg, hogy ez nem veszélyes hulladék, hanem veszélyes 
anyag, és ebben nem a Környezetvédelmi Felügyelőség dol
ga intézkedni, hanem a Polgári Védelemé. A Környezetvé
delmi Felügyelőség vezetője megígérte, hogy haladéktala
nul intézkedik a polgári védelem felé, hogy ezeket a 
hordókat eltávolítsák onnan.



63

Ennek kapcsán elismerését fejezte ki a környezetvédelmi 
felügyelő a Polgármesteri Hivatal felé, hogy nagyon gyor
san és hathatósan intézkedett a másik ilyen veszélyes 
anyagnak, az azbesztpornak a biztonságos helyre szállí
tásáról .

A következő lépés a bántai telephelyen lévő anyagnak a 
rendbetétele. Itt a honvédség és a polgári védelem kü
lönböző anyagokat tárolnak , de ígéretet tettek arra, 
hogy a különböző anyagokat szétválogatják és a nem ve
szélyes anyagokat hasznosítják, a veszélyeseket pedig 
saját költségükön elszállítják.

A következő, az inotai paxitraktárban lévő galvániszapnak 
az elszállítása. Jelen volt a KÜHNE gyárnak a képviselő
je, mert őket is felelősség terheli azért, hogy itt van 
ez ?.z anyag, de ők az elszállításától elzárkóztak, mond
ván, hogy ők azért fizettek 20 millió Ft-ot a Bakony Mé
táinál:. hogy ezt ők szállítsák el. A gyár képviselője el
mondta, ha őket kötelezik az elszállításra, az a gazdál
kodásuk ellehetetlenüléséhez vezetne. A Környezetvédelmi 
Felügyelőség ígéretet tett arra, hogy ennek az anyagnak 
az elszállítását saját költségén megoldja és majd polgári 
peres eljárás keretében próbálja a költségeket az illeté
keseken behajtani. Tehát remény van arra, hogy ez az 
egész Bakony Metál probléma 1995-ben megoldódjon.
Azt hiszem érdemes bízni ebben a dologban, mert a Környe
zetvédelmi Felügyelőségnél igen komoly személyi változá
sok történtek és igen agilis vezető irányítja most a ha
tóság munkáját, aki ügy gondolom képes lesz az ügyben 
megoldást produkálni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:

Köszönöm a tájékoztatást és javaslom, hogy a Környezetvé
delmi Bizottságot a testület a végzett munkájáért része
sítse dicséretben. Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon.

A képviselő-testület 18 igen szavazat, 3 tartózkodás mel
lett a következő határozatot hozta:

.^?./1994. (11.25.) sz. képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete kö
szönetét fejezi ki a Környezetvédelmi bizottság elnö
kének és tagjainak a volt inotai lőszerraktárban el
helyezett galvániszap ügyében folytatott gyors vizs
gálatért .

Határidő: a határozat megküldésére: 1994. március 31.

Felelős Leszkovszki Tibor polgármester
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L e s z k o v s z k i  Tibor:

A költségvetési rendelet-terve 
tem fel szavazásra a Jogi bizo 
rint jegyzőkönyvileg fejezzük 
szerkesztéséért. Aki ezzel

A képviselő-testület 18 igen 
lett a következő határózatót

zet tárgyalásánál nem tet- 
ttság javaslatát, mely szé
ki dicséretünket a rendelet 

egyetért, kérem szavazzon.

szavazat, 3 tartózkodás mel
hozta :

69 /1994. (II.25.) sz. képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete 
köszönetét fejezi ki a költségvetési rendelet-ter
vezet előkészítőinek az áttekinthető, mindenre ki
térj edő szerkesztés ért.

i::.\táridő: a határozat megküldésére: 1994. márciuL 31. 

Felelős : Leszkcvszki Tibor dc icármester

D o m o k o s  István:

Tájékoztatásul mondanám el, hogy mindannyian nagy öröm
mel fogadtuk, hogy az inotai erőmű 150 MW-os blokkal bő
vül, amely valószínűleg 1994-ben indulna be. Az öröm 
azonban csak akkor lenne teljes, ha ennek az új erőműnek 
a várpalotai szénbánya is szénbeszállítója lehetne. Én 
ezzel megkerestem az Rt. igazgatóságát és kértem vizsgál
ják meg, hogy SIII. területen lévő szénvagyon gazdaságo
san kitermelhető-e, mert ha igen, akkor minimális szállí
tási költséggel lehetne innét az erőmű számára szállítani 
a szenet. A vezérigazgató úr a kérésemnek helyt adott és 
összeállt egy szakértői csoport, akik geológiai és bányá
szati szakvéleményt készítenek, majd pedig gazdasági szak
emberek fogják vizsgálni a szénvagyon gazdaságos kiter- 
melhetőségét.
Tehát úgy néz ki, hogy SlII-ra vonatkozóan elindult egy 
előkészítő munka és bízom benne, hogy a szakértői cso
port jó munkája eredményeképpen valami remény ismét fel
csillanhat a várpalotai bányászat előtt.

L u k á t s András:

Azt mondjuk, hogy gázfűtést akarunk, akkor pedig nem lesz 
szükség az erőmű termelésére.
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Dr. B u z á s i István:

Egy gondolatot szeretnék hozzáfűzni ehhez: Az a minimális 
jogfolytonosság, hogy az új erőmű megindulásáig a jelen
legi várpalotai kft. funkcionálni tudjon, ahhoz az kell, 
hogy szenet tüzeljenek el, tehát valamire fel kell hasz
nálni, pl. melegvíztermelésre. De nem biztos, hogy a 
szénre szükség lesz, tehát nem egyértelmű ennek még a 
kifutása.

L e s z k o v s z k i Tibor:

Ezt a napirendi pontot most lezárom, mert a jövő 
rendkívüli testületi ülés témája lesz, amikoris 
kell hoznunk. :::<.Í2DedÍ2: igen kemény felelősséggel

hónapban 
döntés t 
hosszú-

i: p i r ú . ~ n ü » kC :d 1 s , bejelentés nern 1 é v 5n a ) o 1
1c-rés tület ülését 16,20 órakor be'


